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Status 
Her er novemberskriv med informasjon om hva som skjer i Buskerud og 
Vestfold, samt hva som skjer sentralt i travsporten. 

Olympia Sport-bygget 

Som sikkert mange av dere har sett 
reiser Olympia Sport-bygget seg. Det 
gleder vi oss over. Bygget er beregnet 
ferdig neste sommer. Når bygget er 
ferdig vil travet sitte igjen med en god 
avkastning i form av leieinntekter.

Høring på fordeling av overskudd 
i Rikstoto 

Som vi informerte om i forrige måned er forskriften til fordeling av 
overskuddet fra Rikstoto ute på høring, med frist 29. november. Vi ble 
bedt om å delta og både i Buskerud og Vestfold har vi jobbet og hatt 
møter med våre lokale stortingspolitikere for å påvirke prosessen og 
forhåpentligvis resultatet i positiv retning. Vi har fra Buskeruds side hatt 
møte med DNT leder og generalsekretær og fått lov til å prøve å få et 
møte med landbruksministeren. Vi har foreløpig ikke lykkes med dette 
da landbruksministeren ikke har respondert på henvendelsen, men 
jobber videre med saken.

Vi har også besluttet at Buskerud, Vestfold og Telemark skal levere inn et 
felles høringssvar. Dette skrivet jobbes det med. DNT har bedt oss 
fokusere på fire punkter. De to viktigste og avgjørende punktene i 
prioritert rekkefølge er;

• Utbetalingstidspunktet for overføringene. Det legges i forskriften opp 
til at man kan søke om etterskuddsvis betaling pr kvartal. Per i dag får vi 
månedlige utbetaling  fra Rikstoto. En slik etterskuddsutbetaling per 
kvartal vil kreve omlag 100 millioner kroner i egenkapital, noe sporten 
ikke har i likvide midler. Første prioritet vil derfor måtte være å få endret 
dette til månedlig utbetaling a-konto.

• Fjerne teksten som sier «Det er et vilkår for tilskuddet til Det Norske 
Travselskap og Norsk Jockeyklub at lyd- og bilderettigheter til løpsarrangementene 
ikke gis til andre enn enerettsaktøren for pengespill.» Denne teksten mener vi er 
tvilsom om er juridisk lovlig. Den vil føre til at sporten ikke selv 
bestemmer over eget produkt. Hvis dette blir stående kan ikke andre 

VIKTIG  

✦6. desember utvidet 
lagledermøte for 
Buskerud og Vestfold   
- Jarlsberg travbane.  

✦6. desember tirsdags 
V75 på Jarlsberg 
travbane.  

✦Har du informasjon 
som du tenker hadde 
vært flott å dele så ta 
kontakt med 
undertegnede på e-
post: 
anita.sonsteby@hotm
ail.com eller 
malin.sandbak@horze
.com  
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medier enn Rikstoto ta bilder eller vise bilder og lyd fra travløp. 
Travsporten har som kjent fra 2023 ikke lenger flertall i styret i egen 
stiftelse. Vi kan ikke i tillegg risikere å miste kontroll over eget 
produkt. Hvis vi sammenligner oss med annen idrett som for 
eksempel fotball, vil det si at kun Norsk Tipping ville eid 
rettighetene til alt av bilder og lyd til fotballkamper, da Norsk 
Tipping har enerett for spill på fotball i Norge. Dette ville vært helt 
uaktuelt, vi mener det samme må gjelde travet. 

Vi må formidle til alle våre politikere at disse endringen vil være 
ødeleggende for sporten vår, men at de med enkle grep og 
omformuleringer kan gjøre sporten mer levedyktig. 
Landbruksdepartementet ønsker et allsidig landbruk og er klar over 
hvilke positive effekter og mange arbeidsplasser som er knyttet til 
hestesporten. Vår jobb blir å fortelle de hvordan de kan få dette til 
ved å hensynta våre innspill.

Studietur til Wolvega 

Forrige uke fra torsdag kveld til lørdag morgen reiste styrene i 
Jarlsberg Arena, Buskerud Trav Eiendom og Åssiden Eiendom på 
studietur til Wolvega for et seminar med påfølgende møter. 

Hensikten med turen var å bruke disse styrenes samlede kompetanse 
for å se på salgsstrategier og prosessene rundt salget av Drammen 
travbane, samt utviklingen av Jarlsberg Arena og hvordan vi kan sitte 
igjen med mest mulig penger til formålet.

Årsaken til at Wolvega ble valgt er at banen for noen år siden, etter å 
ha gått konkurs, med nye eiere har lykkes å lage et konsept som  
tiltrekker seg både aktive og publikum. 

Det ble også tid til et besøk i stallen til Paul Hagoort, en av 
Nederlands mest suksessrike travtrenere. Der fikk vi se hans 
treningsfasiliteter og høre om hans treningsfilofosi.

På travbanen fikk vi møte både en av eierne samt manageren som 
fortalte om utfordringer og grep de hadde gjort for å få publikum til 
travbanen. Hvordan de hadde satset på ulike konsepter for ulike 
målgrupper slik at alle kunne finne noe som passet akkurat dem. De 
har fått til noe unikt og positivt til tross for at Nederlandsk travsport 
er i en dårligere posisjon både økonomisk og sportslig enn her 
hjemme. En av de viktigste tingene de kunne fortelle var at de 
produserte og solgte sitt produkt løp / spill selv. Det betyr at å ikke 
miste rettighetene til vårt eget produkt blir avgjørende, ref. 
høringen. 

Drammen travbane er som dere vet lagt ut for salg. Det har vært 

Innspill 

Har dere andre ting dere 
gjerne vil vi skal ta tak i så 
send oss en mail. Vi er glade 
for alle innspill, små og store.  

Lagledermøte i 
November  

6. november hadde vi et 
utvidet lagledermøte der vi 
fikk en orientering fra et 
deltagende Arena styre. 

Et veldig godt møte der vi fikk 
svar på de spørsmålene lagene 
hadde og en god dialog. Vi vil 
takke Arena styret for en 
meget god orientering og 
lagenes representanter for 
gode innspill og spørsmål. 

Det ble også tid til en 
orientering om prosesser i 
travet forøvrig og noen lokale 
saker. 

Vi, som forbundsledere, er så 
takknemlig for at det er så 
mange engasjerte og dyktige 
folk ute i lokale styrer. Det er 
så flott å se at vi igjen fremstår 
som en samlet gruppe der alle 
gjør sitt beste for å bidra. 
Positivitet, samhold og 
engasjement er det som vil 
skape fremdrift. Det er også 
avgjørende med de 
utfordringene travet står i på 
ulike områder for tiden.  
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interesse, men markedet er usikkert akkurat nå. Vi har ikke kontroll på renteutviklingen og økte 
byggekostnader som nå heldigvis er på vei til å stabilisere seg og endog gå noe ned igjen. Disse 
usikkerhetsmomentene fører til at eiendomsutviklere sitter på gjerdet og venter, eller forventer 
rabatterte priser i dagens marked. 

Det vi kan ta kontroll på er å selge en eiendom der en del av de forbeholdene vi kjenner til i dag 
ryddes av banen. Det vil øke prisen til oss som selgere. Dette er forbehold som: makeskifte med 
kommunen, at vi pr nå er to selgere (Buskerud Trav Eiendom og Åssiden Eiendom), reguleringen er 
politisk ferdigbehandlet i Drammen kommune og høringen endrer ikke noe for vår del. 

Vårt ansvar er er å selge for en best mulig avkastning for travet. Vi må også se hvordan vi skal selge 
eiendommen for at avkastningen skal bli best mulig for travet. Disse momentene har styrene analysert 
og diskutert. Det er klare og entydige signaler fra styrenes profesjonelle medlemmer at vi bør sitte noe 
tid på gjerdet når det gjelder salg. Disse rådene akter vi som eiere å følge. Vår ambisjon er få en høyest 
mulig salgspris for området. Vi har derfor besluttet at vi jobber videre med å lukke de nevnte 
forbehold, og avvente en aktiv salgsprosess til markedssituasjonen er gunstigere for salgsprosessen. 

Vi er i den heldig situasjonen at mens vi venter på riktig tidspunkt for salg av banen generer den 
inntekter. Drammen travbane (Buskerud Trav Eiendom AS) er økonomisk meget godt drevet. 
Leieinntektene på banen gir overskudd som allerede er viktig for utviklingen av anlegg i Buskerud og 
driften av Myremoen hestesportssenter.

Jarlsberg har også god likviditet og en sunn økonomi, så å avvente salg av Drammen vil ikke ha noe å si 
på utviklingen av Jarlsberg Arena. Her er den pågående reguleringen det som styrer tempo på 
utviklingen.  

Alt i alt var dette en svært lærerik, intensiv og meget vellykket studietur. 

At en av våre mest fremgangsrike trenere i 
regionen, Kristian Malmin, med to hester 
til start på Wolvega fredag klarte å få en 
seier og en annen plass gjorde turen 
komplett også sportslig. 

Hilsen fra

Anita Sønsteby og Malin Sandbæk
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